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Pani Karolina Jaczewska-
Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej
w Legnicy

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 11.03.2022 r. informuję, że w Alei
stuletnich lip nie przewidujemy montażu monitoringu a sprawę usunięcia na-
pisów na pniach lip przekazano do załatwienia zgodnie z kompetencją, do Za-
rządu Dróg Miejskich w Legnicy, który prowadzi procedurę wyłonienia wy-
konawcy zadania.
Jednocześnie  przypominam,  że  uznanie  drzewa  za  pomnik  przyrody
następuje na mocy uchwały rady gminy, której projekt wymaga uzgodnienia
z  RDOŚ  (art.  44  ustawy o  ochronie  przyrody).  Procedura  objęcia  ochroną
prawną  wybranych  174  szt  drzew  na  terenie  Gminy  Legnica  została  już
uruchomiona. 

Z up. Prezydenta Miasta

Jadwiga Zienkiewicz
(Zastępca Prezydenta)

Otrzymuje:
1. OK,
2. BR 2 egz.;
3. IK a/a;


